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Kaupunginhallitus    
 
 
Aika 14.04.2025 klo 17:30 -  
 
Paikka Kaupungin virastotalo, kaupunginhallituksen kokoushuone 426 
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(VÄYLÄ/4064/04.01.01/2023) 
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Kaupunginhallitus    
 
Aika 14.04.2025 klo 17:30 -  
 
 
Osallistujat 
 
 Nimi Klo Tehtävä Lisätiedot 
Läsnä Löfstedt Raimo 17:30 - 17:54 

17:58 - 19:17 
puheenjohtaja  

 Koski Kari 17:30 - 19:17 I varapuheenjohtaja Pj § 99 
 Virtanen Veli-Matti 17:30 - 19:17 II varapuheenjohtaja  
 Grönlund Li 17:30 - 19:17 jäsen  
 Kontu Laura 17:30 - 18:00 

18:14 - 19:17 
jäsen  

 Koski Merja 17:30 - 19:17 jäsen  
 Nikula Seppo 17:30 - 19:17 jäsen  
 Runola Birgitta 17:30 - 19:17 jäsen  
 Sjölund Janne 17:30 - 19:17 jäsen  
 Aaltonen Esa 17:30 - 19:17 varajäsen  

 
Muu Virtanen Lasse 17:30 - 19:17 kvalt II vpj  
 Vainio Atso 17:30 - 18:00 

18:14 - 19:17 
kaupunginjohtaja, 
esittelijä 

 

 Aalto Katja 17:30 - 19:17 talous- ja 
hallintojohtaja, sihteeri 

 

 
Poissa Jääskeläinen 

Johanna 
17:30 -  jäsen  

 Valkonen Jari 17:30 -  jäsen  
 Kontu Mauri 17:30 -  kvalt pj  
 Reijonsaari-

Korsman Jaana 
17:30 -  kvalt I vpj  

 
 
Allekirjoitukset 

Raimo Löfstedt  Katja Aalto 
Kari Koski (§ 99) 
puheenjohtaja pöytäkirjanpitäjä 

 
Käsitellyt asiat 94 - 108 
 
 
Pöytäkirjan tarkastus Uudessakaupungissa (pvm) 

 
Laura Kontu   Li Grönlund 
 
pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja 

 
Pöytäkirjan nähtävilläpito 

Kaupungin verkkosivuilla     
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Kaupunginhallitus § 94 14.04.2025 

 

 

 
Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
  
Kaupunginhallitus 14.04.2025 § 94    
     

Kuntalain 103 §:n mukaan: 
 
”Muu toimielin kuin valtuusto on päätösvaltainen, kun enemmän kuin 
puolet jäsenistä on läsnä.”  
 
Kokouskutsu on lähetetty 10.4.2025. 

 
Päätösehdotus: Kokous todetaan laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
Päätös: Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
______ 
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Kaupunginhallitus § 95 14.04.2025 

 

 

 
Pöytäkirjan tarkastajien valinta 
  
Kaupunginhallitus 14.04.2025 § 95    
    
 
Päätösehdotus: Pöytäkirjan tarkastajiksi valitaan Laura Kontu ja Li Grönlund. 

Pöytäkirja tarkastetaan ja allekirjoitetaan sähköisesti. 
 
Päätös: Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
_______
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Kaupunginhallitus § 96 14.04.2025 

 

 

 
Pöytäkirjat ja viranhaltijapäätökset 
  
Kaupunginhallitus 14.04.2025 § 96    
    
 
 Alla kaupunginhallitukselle hallintosäännön 49 §:n nojalla toimitetut 

lautakuntien, jaostojen ja johtokuntien pöytäkirjat: 
 
 TOIMIELIMET Kokouspvm  
 
 Kaupunkisuunnittelujaosto 27.3.2025 
   
 
  VIRANHALTIJAPÄÄTÖKSET 
 
 Liitteenä palvelukeskusten viranhaltijapäätökset. 
 
  

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Atso Vainio 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää, että koska edellä mainittujen toimielimien 

ja viranhaltijoiden päätöksissä ei ole tarkoituksenmukaisuuden tai 
laillisuuden suhteen huomauttamista, kaupunginhallitus ei ota niissä 
olevia asioita käsiteltäväkseen vaan antaa luvan päätösten 
täytäntöönpanemiselle. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
______ 
 
 
Liitteet 

1 Omakotitontin 895-11-1-5 lunastaminen (Haahkakuja 8) 
2 Ei-julkinen asiakirja 
3 Kielikoulutuksen hankinta Vakka-Suomen kansalaisopistosta 
4 Valinta toistaiseksi voimassa olevaan 80 % uinninvalvojan 

tehtävään (vakanssi 730) 

https://uusikaupunki.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meeting&id=2025467
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Kaupunginhallitus § 97 14.04.2025 

 

 

 
Kaupunginvaltuuston 31.3.2025 päätösten täytäntöönpano 
  
Kaupunginhallitus 14.04.2025 § 97    
     
Nro (§) Asia/ täytäntöönpano 
 
1 (16) Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus  
 
2 (17) Pöytäkirjan tarkastajien valinta 
 
3 (18) Uudenkaupungin kaupungin vuoden 2024 henkilöstökertomus 
 
4 (19) Uudenkaupungin kaupungin eettiset ohjeet 
 
5 (20) Rauhanpalkinnon työryhmän perustaminen ja Nervanderin rahaston 

sääntöjen tarkistaminen 
 
6 (21) Uudenkaupungin ilmasto- ja ympäristöohjelma 2025-2028 

- kaupunkisuunnittelu 
 
7 (22) Kantatie 43: Tievalaistuksen parantaminen valaisemattomien 

tieosuuksien valaisemisella 
- Varsinais-Suomen ELY-keskus, Laitilan kaupunki, tekniset ja 

ympäristöpalvelut, talouspalvelut 
 
8 (23) Uudenkaupungin Kalannin alueen yleiskaava 

- kaupunkisuunnittelu, Varsinais-Suomen ELY-keskus, Varsinais-
Suomen liitto, Varsinais-Suomen alueellinen vastuumuseo, 
Väylävirasto, Varsinais-Suomen pelastuslaitos, Laitilan kaupunki, 
Vehmaan ja Pyhärannan kunnat, osalliset 

 
9 (24) Kiinteistö Oy Automuseon pääomittaminen 

- talouspalvelut 
 
10 (25) Jyrki Santalan ero Uudenkaupungin kaupungin luottamustoimista / 

vaalikelpoisuuden menettäminen 
- Jyrki Santala 

 
11 (26) Jyrki Santalan ero Uudenkaupungin kaupungin luottamustoimista / 

uuden varavaltuutetun määrääminen 
- keskusvaalilautakunta 
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Kaupunginhallitus § 97 14.04.2025 

 

 

12 (27) SDP:n valtuustoaloite / Koulun aloitusajan siirtäminen 
myöhäisemmäksi klo 9.00 
- kirjaamo 

13 (28) Valtuutettu Jari Valkosen valtuustoaloite / Liikenneturvallisuuden 
parantaminen 
- kirjaamo  

 
14 (29) Kuntalaisaloitteet 2024 
 
15 (30) Valtuustoaloitteet 2024 
 
16 (31) Kaupunginhallituksen ja valtuuston kokoukset kevätkaudella 2025 / 

valtuuston seminaari 
- monitoimijatalo Wintteri, ICT-palvelut 

 
17 (32) Lounais-Suomen koulutuskuntayhtymän perussopimuksen muutos 

- Lounais-Suomen koulutuskuntayhtymä, Auran kunta, Kosken (Tl) 
kunta, Liedon kaupunki, Loimaan kaupunki, Oripään kunta, 
Pöytyän kunta 

 
18 (33) SDP:n valtuustoryhmän valtuustoaloite / Ukikyyti takaisin  
 
19 (34) Valtuutettu Jari Valkosen valtuustoaloite / Eläkeläisten ja 

kuulovammaisten parempi huomioiminen 
 
20 (35) Valtuutettu Jari Valkosen valtuustoaloite / Rautatieyhteys suoraan 

Laitilan kautta sisämaahan 
 
Päätösehdotus: Kaupunginhallitus toteaa, että kaupunginvaltuuston päätökset ovat 

tehdyt oikeassa järjestyksessä, eivät mene valtuuston toimivaltaa 
ulommaksi, eivätkä muutoinkaan ole lainvastaisia, joten 
kaupunginhallitus päättää panna valtuuston 31.3.2025 tekemät 
päätökset täytäntöön. 
 

Päätös: Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
______ 
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Kaupunkisuunnittelujaosto § 57 12.12.2024 
Kaupunginhallitus § 98 14.04.2025 

 

 

 
Asemakaavan muutos 5 kaupunginosan puisto- ja katualueella / Onninkuja 
 
Kaupunkisuunnittelujaosto 12.12.2024 § 57  
  
 
Valmistelija: Kaupungingeodeetti Leena Viljanen 

etunimi.sukunimi(ät)uusikaupunki.fi 
 
Kiinteistön 895-5-18-7 osaomistajilla on ollut vuokrattuna 
lyhytaikaisella vuokrasopimuksella asemakaavan mukaista 
Onninkujan katualuetta pysäköintiä ja jätekatoksen sijoittamista 
varten. Kiinteistö 895-5-18-7 on kahden asunto-osakeyhtiön 
yhteisomistuksessa ja se on jaettu hallinnanjakosopimuksella 
osapuolten kesken. Tontin pohjoisen puoleista osaa hallinnoivalla As 
Oy Vekaranpuistolla ei ole mahdollisuutta järjestää pysäköintiä 
omalla alueellaan, joten yhtiö on pyytänyt pysäköintialueen 
järjestämistä nykyisen vuokra-alueen paikalle asemakaavan 
muutoksella. 
 
Alueella on voimassa 28.11.1977 vahvistettu asemakaava (ak 0509) 
ja 21.4.1989 hyväksytty asemakaava (ak 0515). A 
Onninkujan katualue ja Onninpuisto on osoitettu 28.11.1977 
hyväksytyssä asemakaavassa. Katualueen leveydeksi on kaavassa 
varattu 13 metriä. Katualueen liittyminen Vekarantiehen ei ole 
optimaalinen. 
 
Alue on kokonaan kaupungin omistuksessa.  
 
Kaavan rakenne: 
Onninkujan liittymä Vekarantielle siirretään n. 15 m pohjoiseen. 
Tontin 895-5-18-7 ja Onninkujan väliin jätetään pysäköintialuetta. 
Kulkeminen pysäköintialueelle tapahtuu Vekarantieltä siihen asti 
kunnes Onninkujan katualue toteutetaan. Sen jälkeen kulku tapahtuu 
Onninkujan kautta, jotta Vekarantielle ei muodostu kahta liittymää 
liian lähekkäin. Katu ja pysäköintialue osoitetaan toteutettavaksi 
sorapintaisina. 
 
Kaupunkisuunnittelu on valmistellut hankkeesta osallistumis- ja 
arviointisuunnitelman sekä luonnoksen asemakaavan muutokseksi. 
 

Esittelijä: Kaupunginarkkitehti Leena Arvela-Hellen 
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Kaupunkisuunnittelujaosto § 57 12.12.2024 
Kaupunginhallitus § 98 14.04.2025 

 

 

 
Päätösehdotus: Kaupunkisuunnittelujaosto päättää, että asemakaavan muutos 

voidaan käynnistää liitekartan mukaisella alueella Onninkujan 
alueella. Lisäksi kaupunkisuunnittelujaosto päättää kuulla osallisia 
osallistumis- ja arviointisuunnitelmalla, asettaa luonnoksen 
asemakaavan muutokseksi virallisesti nähtäville ja pyytää 
viranomaisilta lausunnot. 
 

Päätös: Ehdotus hyväksyttiin. 
 
______ 
 
 
 
Kaupunginhallitus 14.04.2025 § 98    
2903/10.02.03/2024  
 
 
 
Valmistelija: Kaupungingeodeetti Leena Viljanen 
 etunimi.sukunimi(ät)uusikaupunki.fi 

 
 
Luonnos asemakaavan muuttamiseksi on ollut virallisesti nähtävillä 
23.1.- 24.2.2025 välisenä aikana. 
 
Luonnoksesta ei ole jätetty huomautuksia. Varsinais-Suomen ELY-
keskus ei ole antanut lausuntoa, mutta on jättänyt kannanoton 
kaavaluonnokseen. Kannanotossa on kiinnitetty huomiota siihen, 
ettei alueesta ole tehty luontoselvitystä; alueella kasvaa vanhalla 
puutaloalueelle tyypillisiä yksittäisiä varttuneita puita ja nurmialueella 
pystykiurunkannusta.  
 
Varsinais-Suomen liitto on ilmoittanut, ettei anna lausuntoa. 
 
Kaavan laatija on arvioinut, että luontoselvitystä ei ole tarpeen laatia. 
Suunnittelualueella kasvaa istutettu vuorimänty sekä n. 30-40 -
vuotias koivu. Vanhempi asuinalueen puusto jää tonteille eli 
suunnittelualueen ulkopuolelle. Kadun rakentamisen yhteydessä 
suositaan kaupunkialueella paikallisia niittykasveja.  
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Kaupunkisuunnittelujaosto § 57 12.12.2024 
Kaupunginhallitus § 98 14.04.2025 

 

 

Kaavaehdotukseen ei ole tehty muutoksia kaavaluonnosvaiheen 
jälkeen. Kaavassa muodostuu pysäköintialuetta LPA 378 m², 
katualuetta 975 m²  ja puistoaluetta 156 m². 

 
Esittelijä: Kaupunginjohtaja Atso Vainio 
 
Päätösehdotus: Kaupunginhallitus päättää asettaa Onninkujan alueen eli 5. 

kaupunginosan katu- ja puistoalueen asemakaavamuutoksen 
ehdotuksena virallisesti nähtäville. 
 

Päätös: Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
______ 
 
 
Liitteet 

5 OAS Onninkuja 
6 Ak 0528  kaavakartta 
7 Ak 0528 kaavaselostus luonnos 
8 Ak 0508 kaavaehdotus 
9 Ak 0508 kaavaselostus liitteineen 
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Kaupunginhallitus § 99 14.04.2025 

 

 

 
Kaarea Oy:n osakkeiden myynti 
  
Kaupunginhallitus 14.04.2025 § 99    
3325/02.07.03/2025  
 
Valmistelija: Talous- ja hallintojohtaja Katja Aalto 

etunimi.sukunimi(ät)uusikaupunki.fi 
 
Varha on lähestynyt kuntia, että ne myisivät osuutensa Kaarea Oy:n 
osakkeista, jotta osakeomistus vastaisi osakassopimukseen kirjattua 
liikevaihdon mukaisia osuuksia. Varsinais-Suomen hyvinvointialueen 
aluehallitus on 17.12.2024 päättänyt tehdä ostotarjouksen Kaarean 
osakkeista perustuen osakassopimuksen mukaisen 
substanssiarvoon.  
 
Uudenkaupungin kaupunki ostaa vielä syksyyn saakka Kaarean 
palveluita, jonka vuoksi sille on jää toteutetun kaupan jälkeen vielä 
alle 2% osuus, jolla turvataan sen sidosyksikköasema.  
 
Lisäksi hyvinvointialue pyytää kaupunkia myyntipäätöksen ohella 
hyväksymään liitteenä olevan osakassopimuksen muutoksen. 
Muutoksessa on sopimuksen osapuolet päivitetty vastaamaan 
tehtyjä kauppoja sekä päivitetty kohtaa 7.2. hallituksen jäsenten 
määräytymisestä vastavasti.  
 

Esittelijä: Kaupunginjohtaja Atso Vainio 
 

Päätösehdotus: Kaupunginhallitus päättää  
- hyväksyä Varsinais-Suomen hyvinvointialueen osakkeiden 
ostotarjouksen ja myydä 14 010 Uudenkaupungin kaupungin 
omistamaa yhtiön osaketta 9,11 euron osakekohtaisella hinnalla 
- hyväksyä liitteenä olevan osakassopimuksen muutoksen sekä 
- valtuuttaa kaupunginjohtajan allekirjoittamaan osakkeiden 
luovutuskirjan 
 

Päätös: Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. Lisäksi pöytäkirja päätettiin 
tarkastaa tämän asian kohdalta kokouksessa. 
 
Merkittiin, että Raimo Löfstedt poistui asian käsittelyn ja 
päätöksenteon ajaksi klo 17:55-17.57 hallintolain 28.1 § 5 kohdassa 
tarkoitetun yhteisöjäävin perusteella. 
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Kaupunginhallitus § 99 14.04.2025 

 

 

______ 
 
 
Liitteet 

10 Kaarea Oy:n ostotarjous (salassa pidettävä /JulkL 24.1 § 20) 
11 Ei-julkinen asiakirja 
12 Ei-julkinen asiakirja 
13 Ei-julkinen asiakirja 
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Kaupunginhallitus § 100 14.04.2025 

 

 

 
Laitilan kaupungin kannanottopyyntö koskien Vakka-Suomen musiikkiopiston ja 
Vakka-Suomen kansalaisopiston johtokuntien yhdistämistä 
  
Kaupunginhallitus 14.04.2025 § 100    
3339/00.02.01/2025  
 
Valmistelija: Talous- ja hallintojohtaja Katja Aalto  
 Hyvinvointijohtaja Jan Vuorenlaakso 

etunimi.sukunimi(ät)uusikaupunki.fi 
 
Laitilan kaupunginhallitus on pyytänyt 3.4.2025 kannanottoa Vakka-
Suomen kansalaisopiston ja musiikkiopiston johtokuntien 
yhdistämisasiaan viimeistään 6.5.2025 mennessä. Liitteenä Laitilan 
kaupunginhallituksen pöytäkirjanote sekä luonnokset molempien 
opistojen sopimusluonnoksista.  
 
Laitilan sivistysjohtaja on esitellyt asiaa Laitilan 
kaupunginhallitukselle 31.3.2025 seuraavasti:  
 
“Laitilan kaupungissa on vuoden 2024 aikana tehty talouden 
tasapainottamisohjelmaa hyvin kokonaisvaltaisesti. Sivistystoimen 
osalta kaikkien tehtäväalueiden toimintaa on tarkasteltu kriittisesti. 
Tarkastelu on avannut myös mahdollisuuden toimintojen 
uudenlaiselle kehittämiselle.  Opistojen toimintaa on tarkasteltu 
monista eri näkökulmista sekä talouden, toiminnan että tiedossa 
olevien lainsäädäntö- ja rahoitusuudistuksen osalta.  
 
Nyt valmistelussa oleva ja kuntiin päätöksentekoon tuleva, 
johtokuntien yhdistäminen, on osa laajempaa kehittämis- ja 
uudistamiskokonaisuutta.  Varsinainen opistojen toiminnan 
kehittämistyö on tarkoitus aloittaa syksyllä 2025 ja tähän työhön 
tullaan osallistamaan myös osakaskuntia tiiviisti. 
 
Taiteen perusopetuksen valtionosuusrahoitus on uudistumassa ja 
vapaan sivistystyön rahoitusta leikattiin vuonna 2024. Kehittämistyön 
tavoitteena on säilyttää molempien opistojen palvelut Vakka-
Suomen alueen palvelurakenteessa ja pyrkiä pitämään taiteen 
perusopetus sekä vapaa sivistystyö elinvoimaisena koko Vakka-
Suomen alueella. 
 
Valtuustokauden vaihtuessa on luontevaa tarkastella myös 
toimielinten osalta toimintojen kehittämistä. Molempien opistojen 
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Kaupunginhallitus § 100 14.04.2025 

 

 

johtokunnat ovat kokoontuneet keskimäärin 4-5 kertaa vuodessa, 
hyvin samankaltaisella aikasyklillä. Esityslistat ovat olleet 
pääsääntöisesti melko suppeita ja päätettävien asioiden määrä on 
ollut melko vähäinen, poislukien opistojen talousarvio- sekä 
tilinpäätöskokoukset. Johtokuntien yhdistäminen toisi synenergiaa, 
lisäisi kokouksien tehokkuutta sekä opistojen toimintojen 
kehittämisen laaja-alaisuutta. Johtokunnan jäsenet tulevat osa 
pitkienkin matkojen päästä ja tällöin olisi hyvä, että esityslistalle olisi 
koottu suhteellisesti sopiva määrä päätöksentekoa vaativia asioita. 
Samanlainen aikasykli päätettävillä asioilla tukee myös yhden 
yhteisen johtokunnan mallia. Kustannusvaikutus yhden johtokunnan 
mallilla olisi noin 4 000 euroa/vuosi. Säästöä tulisi kokouspalkkioiden 
sekä matkakulujen vähenemisestä. 
 
Molempien opistojen, sekä Vakka-Suomen musiikkiopiston että 
Vakka-Suomen kansalaisopiston, sopimuksiin esitetään kirjattavaksi 
opistojen yhteisestä johtokunnasta seuraavasti: Laitilan kaupunki 
huolehtii Vakka-Suomen musiikkiopiston/Vakka-Suomen 
kansalaisopiston hallinnosta ja taloudenhoidosta. Opiston hallinnosta 
määrätään Laitilan hallintosäännössä. Vakka-Suomen 
musiikkiopiston ja Vakka-Suomen kansalaisopiston hallintoja hoitaa 
sopimuskuntien edustajista koostuva yhteinen johtokunta, 
johon Laitila ja Uusikaupunki valitsevat kumpikin kaksi (2) ja muut 
sopimuskunnat kukin yhden (1) jäsenen varajäsenineen. Johtokunta 
valitaan valtuustokaudeksi kerrallaan ja se valitsee keskuudestaan 
puheenjohtajan ja varapuheenjohtajan.  
 
Musiikkiopiston/Kansalaisopiston henkilöstö valitsee keskuudestaan 
edustajan ja varaedustajan, joilla on johtokunnassa läsnäolo- ja 
puheoikeus. Opistojen sopimuksia ei muilta osin ole tarpeen 
päivittää. Kuitenkin Vakka-Suomen musiikkiopiston 
sopimusluonnokseen on korjattu kaikkiin tarvittaviin pykäliin 
"osakaskunta" sanan tilalle "sopimuskunta", vastaamaan uudessa 
johtokuntamallissa käytettyä sopimuskuntasanaa.  
 
Opistojen yhteistyösopimukset tulevat mahdollisesti tarkempaan 
tarkasteluun opistojen kehittämistyön yhteydessä lukuvuoden 2025-
2026 aikana. Opistojen päivitetyt sopimukset edellä olevan esityksen 
mukaisine kirjauksineen ovat päätöksenteon liitteenä.” 
 
Johtokuntien yhdistämistä voidaan pitää tarkoituksenmukaisena 
synergiaetujen saavuttamiseksi ja toiminnan kehittämiseksi. 
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Esittelijä: Kaupunginjohtaja Atso Vainio 

 
Päätösehdotus: Kaupunginhallitus päättää, että Uusikaupunki hyväksyy omalta 

osaltaan opistojen johtokuntien yhdistämisen yhdeksi johtokunnaksi 
edellä esitetyn mukaisesti 
 

Päätös: Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
______ 
 
 
Liitteet 

14 Sopimusluonnos Vakka-Suomen musiikkiopisto 
15 Sopimusluonnos Vakka-Suomen kansalaisopisto 
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Konsernitilin ehtojen ja tytäryhteisöjen sisäisten limiittirajojen vahvistaminen 
  
Kaupunginhallitus 14.04.2025 § 101    
3361/02.05.03/2025  
 
Valmistelija: Talous- ja hallintojohtaja Katja Aalto 

etunimi.sukunimi(ät)uusikaupunki.fi 
 
Kaupungilla on käytössään konsernitili, johon tytäryhtiöt voivat 
konserniohjeen mukaisesti liittyä. Varojen keskittäminen 
konsernitilille helpottaa konsernin likviditeetin seurantaa ja hoitoa 
sekä konsernin sisäistä valvontaa ja riskienhallintaa. Varojen 
keskittäminen mahdollistaa korkokulujen optimoinnin, koska yksiköt 
voivat lainata rahaa sisäisesti toinen toisiltaan ja kaupungin on 
tehokkainta kilpailuttaa lyhytaikainen raha kuntatodistusmarkkinalla.   
 
Kaupungin konsernitilillä on 6 milj. euron limiittisopimus 
Osuuspankin kanssa. Alatilit muodostuvat liikelaitosten ja 
tytäryhtiöiden tileistä. Yhteisöt ovat oikeutettuja käyttämään vain 
oman tilin saldoa, jos muuta ei sovita. Kaikille yksikkötileille voidaan 
antaa sisäinen limiitti, jonka puitteissa yhteisöt voivat käyttää 
konsernin yhteisiä varoja. 
 
Valtiontukisäädösten mukaan tytäryhteisöille myönnettävien lainojen 
korko tulee määrittää markkinaehtoisesti, jotta vältetään kielletyn 
valtiontuen ehdot. Tytäryhteisöjen ehtoja tarkistetaan lisäämällä 
Uudenkaupungin kaupungin  liimiitin ehtoihin 10 korkopisteen 
suuruinen lisä, joka vastaa esimerkiksi Kuntarahoituksen käyttämää 
lisää Uudenkaupungin tytäryhteisöjä vastaaville yhteisöille. Myös 
talletuskoron osalta noudatetaan konsernitilin käytänteitä ja 
tytäryhteisöille määritellään euroraja, jonka ylimenevältä osalta 
korkoa maksetaan kaupungin saamaa korkoa vastaavasti.  
 
Ukipoliksen limiitti on ollut 300 000 euroa, joka ÄRM -rahoituskauden 
myötä on osoittautumassa liian pieneksi. Hankerahoituksen osalta 
maksatuksessa on viiveitä, koska maksatus tehdään vasta 
hankkeen loppuraportin hyväksyttyä. Isommissa hankkeissa on 
osalla rahoittajista mahdollisuus ennakko – ja välimaksatuksiin. 
Limiitin nostamista on esitetty 500 000 euroon.  
 
Uudenkaupungin Vuokratalot on ottanut kaupungilta lyhytaikaista 
lainaa 200 000 euroa asuintalotonttien lunastukseen. Yhtiö on myös 



 
 Pöytäkirja 6/2025  19 

 
    
Kaupunginhallitus § 101 14.04.2025 

 

 

tekemässä muutamia pienempiä korjausintainvestointeja. Lainan 
poismaksamiseen ja investointien rahoittamiseen se on tiedustellut 
500 000 euron limittiä ja optiona sen nostamista tarvittaessa 1 milj. 
euroon.  
 
Vakka-Suomen Veden limiitti on ollut 300 000 euroa ja 
Uudenkaupungin Veden 500 000 euroa. Muut konserniyhtiöt eivät 
ole limiittiä käyttäneet.   
 
 
 

Esittelijä: Talous- ja hallintojohtaja Katja Aalto 
 

Päätösehdotus: Kaupunginhallitus päättää hyväksyä  
- Ukipolis Oy:n tililimiitin nostamisen 300 000 eurosta 500 000 
euroon 
- Kiinteistö Oy Uudenkaupungin Vuokratalojen tilin liittämisestä 
konsernitiliin ja sille 1 milj. euron limiitin myöntämisestä, kuitenkin 
niin että ensin limiitti on 500 00 euroa 
- Uudenkaupungin Vesi liikelaitoksen 500 000 euron limiitistä, limiitti 
otetaan tarvittaessa käyttöön 
- Vakka-Suomen Vesi liikelaitoksen 300 000 euron limiitistä, limiitti 
otetaan tarvittaessa käyttöön 
- päivittää tytäryhteisöjen konsernitilinehtoja siten, että 
Uudenkaupungin kaupungin maksuehtoihin lisätään 10 korkopisteen 
lisä sekä limiittiprovisiota että käytössä olevan velkasaldon osalta  
- tytäryhteisöille maksettava korko määräytyy kaupungin saaman 
koron perusteiden mukaisesti, jota maksetaan vasta 0,5 milj. euroa 
ylittävältä osuudelta tai jonkun muun vastaavan konsernitilin 
teknisesti mahdollistaman ehdon mukaan 
 

Päätös: Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. Lisäksi pöytäkirja päätettiin 
tarkastaa tämän asian osalta kokouksessa. 
 
Merkittiin, että kaupunginjohtaja Atso Vainio sekä Laura Kontu 
poistuivat asian käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi klo 18.01-18.13 
hallintolain 28.1 § 5 kohdassa tarkoitetun yhteisöjäävin perusteella. 

 
______ 
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SDP:n valtuustoryhmän valtuustoaloite / Ukikyyti takaisin 
 
Kaupunginvaltuusto 31.03.2025 § 33  
  
 

 
 

Päätös: Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen kaupunginhallituksen 
valmisteltavaksi. 

 
______ 
 
 
 
Kaupunginhallitus 14.04.2025 § 102    
3320/08.01.00.01/2025  
 

 
Sosialidemokraattisen valtuustoryhmän valtuustoaloitteessa 
esitetään, että Uudenkaupungin kutsupohjainen 
joukkoliikennekokeilu Ukikyyti saisi jatkoa. Aloitteen mukaan moni jäi 
kaipaamaan hyväksi ja suosituksi tullutta Ukikyytiä ja se palveli 
kaiken ikäisiä kaupunkilaisia. Ukikyydin tilalle kehitetystä 
Vukikyydistä ei ole ollut korvaajaksi.  
 
Monien toimintojen keskittäminen uuteen monitoimijatalo Wintteriin, 
työllisyyspalvelujen siirtyminen TE-uudistuksen yhteydessä 
Rantakadulta virastotalo Mörneen ja palvelupiste Passarin 
siirtyminen ensin vanhalta raatihuoneelta Mörneen ja sittemmin 
kokonaan lopettaminen ovat luoneet haasteita kaupungin sisäiselle 
liikenteelle.  
 
SDP:n valtuustoryhmä esittää, että Ukikyydin rahoittaminen tulisi 
osittain vanhusten hyvinvointiin tarkoitetuista lahjoitus- ja 
perintövaroista sekä hyvinvoinnin ja terveyden edistämiseen 
tarkoitetuista valtionavustuksista, ja että jatkossa kustannukset tulee 
sisällyttää kaupungin budjettiin. 
 

Esittelijä: Kaupunginjohtaja Atso Vainio 
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Päätösehdotus: Kaupunginhallitus päättää antaa aloitteen kaupunkisuunnittelun sekä 
hyvinvointi- ja vapaa-aikapalvelujen valmisteltavaksi. 
 
Keskustelun aikana Birgitta Runola teki seuraavan vastaesityksen: 
”Uki-kyydin kokeilujakso on toteutettu. Uki-kyydistä on tehty 
samansisältöisenä esitys aiemmin ja sitä ei ole hyväksytty. Tilalle tuli 
VUKI-kyyti. Esitän, että aloitetta ei lähetetä valmisteluun.” 
 
Veli-Matti Virtanen kannatti Birgitta Runolan esitystä.  
 
Päätettyään keskustelun puheenjohtaja totesi, että sen aikana oli 
tehty pohjaehdotuksesta poikkeava kannatettu esitys, joten oli 
äänestettävä. Äänestysmenettelyksi hyväksyttiin sähköinen 
äänestys.  
 
Ne, jotka kannattivat kaupunginjohtajan ehdotusta äänestivät jaa ja 
ne, jotka kannattivat Birgitta Runolan ehdotusta äänestivät ei. 
Suoritetussa äänestyksessä annettiin 4 jaa-ääntä ja 6 ei-ääntä. 
Äänestysluettelo 1 liitteenä. 
 

Päätös: Kaupunginhallitus päätti äänin 6-4 olla lähettämättä aloitetta 
valmisteluun, jolloin aloite tuli loppuun käsitellyksi. 

 
______ 
 
 
Liitteet 

16 SDP:n valtuustoryhmän valtuustoaloite: Ukikyyti takaisin 
17 CloudMeeting-äänestystulosraportti 1 
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Valtuutettu Jari Valkosen valtuustoaloite / Eläkeläisten ja kuulovammaisten parempi 
huomioiminen 
 
Kaupunginvaltuusto 31.03.2025 § 34  
  
 

 
 
Päätös: Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen kaupunginhallituksen 

valmisteltavaksi. 
 
______ 
 
 
 
Kaupunginhallitus 14.04.2025 § 103    
3324/14.07.00/2025  
 

 
Jari Valkosen valtuustoaloitteessa esitetään eläkeläisten 
huomioimista rekrytoitaessa väkeä yrityksiin sekä 
kaupunginvaltuuston kokousten esittämistä joko viittomakielellä 
tulkattuna tai tekstitettynä netissä. 
 
Aloitteessa nostetaan esiin eläkeläisten suuri prosentuaalinen osuus 
Uudenkaupungin asukkaista ja monen eläkeläisen lukeutuminen 
työkykyisiin. 
 

Esittelijä: Kaupunginjohtaja Atso Vainio 
 

Päätösehdotus: Kaupunginhallitus päättää antaa aloitteen työllisyyspalveluiden sekä 
hallinto-, talous- ja ICT-palveluiden valmisteltavaksi. 
 
Keskustelun aikana Laura Kontu teki seuraavan vastaesityksen: 
 
”Yhdenvertaisuuslaki (1325/2014) kieltää ikään perustuvan 
syrjinnän. Työsopimuslain (55/2001) mukaan työnantaja ei saa 
asettaa työntekijöitä eriarvoiseen asemaan iän perusteella 
esimerkiksi rekrytoinnissa, palkkauksessa tai työsuhteen ehdoissa. 
Tasa-arvolaki (609/1986) tukee myös yhdenvertaisuutta iästä 
riippumatta. Mikäli eläkkeellä oleva henkilö haluaa jatkaa työntekoa, 
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tulee hänen hakemuksensa jo nyt huomioida rekrytointiprosessissa. 
Tämän vuoksi esitänkin, että tämä aloite katsotaan loppuun 
käsitellyksi tämän asian osalta eikä aloitetta lähetetä valmisteluun.” 
 
Birgitta Runola kannatti Laura Kontun esitystä.  
 
Päätettyään keskustelun puheenjohtaja totesi, että sen aikana oli 
tehty pohjaehdotuksesta poikkeava kannatettu esitys, joten oli 
äänestettävä. Äänestysmenettelyksi hyväksyttiin sähköinen 
äänestys.  
 
Ne, jotka kannattivat kaupunginjohtajan esitystä, äänestivät jaa ja 
ne, jotka kannattivat Laura Kontun esitystä äänestivät ei. 
Suoritetussa äänestyksessä annettiin 4 jaa-ääntä ja 6 ei-ääntä. 
Äänestysluettelo 2 liitteenä. 

 
Päätös: Kaupunginhallitus päätti äänin 6-4 olla lähettämättä aloitetta 

eteenpäin valmisteluun. Eläkeläisten rekrytoinneissa huomioimisen 
osalta aloite tuli loppuun käsitellyksi. 

 
______ 
 
 
Liitteet 

18 Valtuutettu Jari Valkosen valtuustoaloite: Eläkeläisten ja 
kuulovammaisten parempi huomioiminen 

19 CloudMeeting-äänestystulosraportti 2 
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Valtuutettu Jari Valkosen valtuustoaloite / Rautatieyhteys suoraan Laitilan kautta 
sisämaahan 
 
Kaupunginvaltuusto 31.03.2025 § 35  
  
 

 
 

Päätös: Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen kaupunginhallituksen 
valmisteltavaksi. 

 
______ 
 
 
 
Kaupunginhallitus 14.04.2025 § 104    
3323/08.00.00.00/2025  
 

 
Valtuustoaloitteessaan Jari Valkonen ehdottaa rautatieyhteyttä 
Laitilan kautta sisämaahan. Uudestakaupungista on Suomen lyhin 
meritie lännen suuntaan, ja Uudenkaupungin satamaan suuntautuva 
rautatieliikenne voisi palvella Hämeen, Keski-Suomen ja Savon 
elinkeinoelämää. Valkonen esittää, että rautatie rakennettaisiin 
Uudestakaupungista Laitilan kautta Euraan, jonne on jo 
rautatieyhteys. 
 

Esittelijä: Kaupunginjohtaja Atso Vainio 
 

Päätösehdotus: Kaupunginhallitus päättää antaa aloitteen kaupunkisuunnittelun 
valmisteltavaksi. 
 
Keskustelun aikana Veli-Matti Virtanen esitti, että aloitetta ei lähetetä 
valmisteluun, koska rautatien rakentaminen ei kuulu 
kaupunginvaltuuston päätösvaltaan. 
 
Birgitta Runola kannatti Veli-Matti Virtasen vastaesitystä.  
 
Päätettyään keskustelun puheenjohtaja totesi, että sen aikana oli 
tehty pohjaehdotuksesta poikkeava kannatettu esitys, joten oli 
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äänestettävä. Äänestysmenettelyksi hyväksyttiin sähköinen 
äänestys.  
 
Ne, jotka kannattivat kaupunginjohtajan ehdotusta äänestivät jaa ja 
ne, jotka kannattivat Veli-Matti Virtasen ehdotusta äänestivät ei. 
Suoritetussa äänestyksessä annettiin 3 jaa-ääntä ja 7 ei-ääntä. 
Äänestysluettelo 3 liitteenä. 

 
Päätös: Kaupunginhallitus päätti äänin 7-3 olla lähettämättä aloitetta 

eteenpäin valmisteluun, jolloin aloite tuli loppuun käsitellyksi. 
 
______ 
 
 
Liitteet 

20 Valtuutettu Jari Valkosen valtuustoaloite: Rautatieyhteys 
suoraan Laitilan kautta sisämaahan 

21 CloudMeeting-äänestystulosraportti 3 
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Kaupungin virastojen kiinni pitäminen ja vuosilomien keskittäminen vuonna 2025 
  
Kaupunginhallitus 14.04.2025 § 105    
3285/01.01.03.03/2025  
 
Valmistelija: Talous- ja hallintojohtaja Katja Aalto 

etunimi.sukunimi(ät)uusikaupunki.fi 
 

Kaupungin virastotalo Mörne on toiminnan kannalta välttämättömiä 
päivystyksiä lukuun ottamatta ollut  vuosia kiinni heinäkuussa neljä 
viikkoa sekä vuodenvaihteessa noin viikon ajan. 
 
Asiakaspalvelu matkailutoimistossa on toiminut myös virastotalon 
kiinniolon aikana kesällä. 
 
Virastotalon sulkemisella ja vuosilomien keskittämisellä on 
saavutettu selkeää toiminnallista hyötyä. 
 

Esittelijä: Kaupunginjohtaja Atso Vainio 
 

Päätösehdotus: Kaupunginhallitus päättää, että kaupungin virastotalo pidetään 
suljettuna vuonna 2025 seuraavasti:  
 
- 30.6.-27.7.2025 (viikot 27-30) 
- 22.-28.12.2025 (viikko 52) 
 
Mainittuina ajanjaksoina toiminta järjestetään sellaisissa 
toimipisteissä, joissa se katsotaan palvelukeskusten toimesta 
välttämättömäksi. Matkailutoimisto on avoinna virastotalon kiinniolon 
aikana kesällä. 
 
Palvelukeskukset vastaavat toiminnan käytännön järjestelyistä, joista 
toimitetaan hyvissä ajoin ennen selostettua sulkemisajankohtaa 
riittävät tiedot hallintopalveluiden viestintää hoitaville henkilöille 
keskitettyä tiedottamista varten. 
 
Vuosilomat keskitetään mainittuihin kiinnioloajanjaksoihin. 
Keskittämisperiaatteista voidaan poiketa ainoastaan 
palvelutuotantoon ja toiminnan järjestämiseen perustuvista 
painavista syistä. Palvelukeskusten suunnitellut vuosilomajärjestelyt 
lomakautena käsitellään ennen kauden alkua kaupungin 
johtoryhmässä. 
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Päätös: Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
______ 
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Tiedotusasiat 
  
Kaupunginhallitus 14.04.2025 § 106    
    

 
Kuntaliitto  
 
- yleiskirje 3/2025: Kuntayhtymän toimielinten valinta 

 
 Varsinais-Suomen liitto 
 

- maakuntahallituksen kokoustiedote ja ajankohtaiskatsaus 3/2025 
(liite) 

 
 Lounais-Suomen jätehuoltolautakunta  
 

- lausuntopyyntö sekajätteen sekä saostus- ja umpisäiliölietteen 
jätteenkuljetusjärjestelmistä Uudenkaupungin alueella (liite) 

- selvitys Uudenkaupungin sekajätteen sekä saostus- ja 
umpisäiliölietteen kiinteistöittäisen kuljetuksen 
kuljetusjärjestelmiä koskevien päätösten tekemisestä (liite) 

 
 Työllisyysaluelautakunta  
 

- 9.4.2025 esityslista 
 
 Varsinais-Suomen ELY-keskus  
 

- Varsinais-Suomen työllisyyskatsaus 2/2025 (liite) 
- Uudenkaupungin työllisyystilanne ja väestömuutokset (liite) 

 
 Laitilan kaupunki 
 

- kaupunginvaltuuston 24.3.2025 § 21 pöytäkirjanote / Talous- ja 
palkkahallinnon järjestämistä koskeva kuntayhteistyö / In-house  

 
Liedon kaupunki 
 
- kaupunginvaltuuston 24.3.2025 § 20 pöytäkirjanote / Lounais-

Suomen koulutuskuntayhtymän perussopimuksen muutos  
 

Esittelijä: Kaupunginjohtaja Atso Vainio 

https://www.kuntaliitto.fi/yleiskirjeet/2025/kuntayhtyman-toimielinten-valinta
https://ah.turku.fi/tyoalulk/2025/0409004l/welcome.htm
https://laitila.cloudnc.fi/fi-FI/Toimielimet/Kaupunginvaltuusto/Kokous_2432025/Talous_ja_palkkahallinnon_jarjestamista_(24451)
http://tweb.lieto.fi/ktwebscr/fileshow?doctype=3&docid=380970
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Päätösehdotus: Merkitään tiedoksi. 

 
Päätös: Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
______ 
Liitteet 

22 Tiedotusasioiden liitteet, kh 14.4.2025 
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Muut asiat 
  
Kaupunginhallitus 14.04.2025 § 107    
    

- 
 
    
______ 
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Lausunto Väylävirastolle Raision uudesta seisakkeesta / RaS, Raisio 
(VÄYLÄ/4064/04.01.01/2023) 
  
Kaupunginhallitus 14.04.2025 § 108    
3367/08.01.00.01/2025  
 
Valmistelija: Kaupunginarkkitehti Leena Arvela-Hellén 

etunimi.sukunimi(ät)uusikaupunki.fi 
 
Yleistä 
 
Uudellakaupungilla on vahva tahto saada henkilöjunaliikenne 
palautettua radalle Turku-Uusikaupunki. Uuden 
henkilöliikennepaikan rakentaminen Raision Nuorikkalaan on 
myönteinen asia, koska se edistää henkilöjunaliikenteen 
palautumista rataosalle. Liikennepaikan sijainti perustuu voimassa 
olevaan maakuntakaavaan. Nykyinen asemapaikka on 
maakuntakaavassa teollisuusaluetta. 
 
Hankkeen tavoitteena on laatia ratasuunnitelma sekä kauko- että 
taajamajunaliikennettä palvelevasta seisakkeesta siten, että Raision 
uudella seisakkeella voidaan tulevaisuudessa liikennöidä 
henkilöjunilla. 
 
Tavoitteena on suunnitella uusi seisake Turku-Uusikaupunki 
rataosalle Raision Nuorikkalan alueelle. Suunnitteluun sisältyy mm. 
uuden laiturin, liityntäpysäköinnin, seisakkeeseen liittyvien 
kulkuyhteyksien sekä näihin liittyvien varusteiden ja laitteiden 
suunnittelu ja tarvittavien sähkörata- sekä turvalaitemuutosten 
suunnittelu. Suunnitelma on laadittu Väyläviraston ja Raision 
kaupungin yhteishankkeena. 
 
Ratasuunnitelman tavoitteena on hyödyntää nykyistä Helsingin ja 
Turun sekä Tampereen ja Turun välistä kaukojunaliikennettä 
ajamalla osa junista ainakin Raisioon asti sekä mahdollistaa 
matkustajajunaliikenne Turusta Uudenkaupungin suuntaan ja 
pysähdys Raision Nuorikkalassa. 
 
Lisäksi tavoitteena on vähentää tieliikenteen onnettomuuksia ja 
päästöjä henkilöautoliikennettä vähentämällä. Hankkeessa on 
tarkoitus rakentaa uusi matkustajaliikenteen laituri kalusteineen ja 
varusteineen, liityntäpysäköintialue istuksineen autoille, pyörille, 
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mopoille ja moottoripyörille sekä kulkuyhteydet laiturin, 
liityntäpysäköintialueen ja katuverkon välille. 
Ratasuunnitelman toimenpiteistä ei ole tehty toteutuspäätöstä. 
Mahdollisen toteutuspäätöksen jälkeen, hankkeelle laaditaan vielä 
erillinen rakentamissuunnitelma. 
 
Lausunto 
 
Suunnitelmassa ennustetilanteessa vuonna 2050 rataosalla on 
esitetty olevan myös matkustajajunia ja liikennemääräksi on arvioitu 
34 matkustajajunaa per päivä. Ennustetilanteessa 
tavarajunaliikenteen määrien ennustetaan säilyvän nykytasolla. 
 
Turku-Uusikaupunki välille suunniteltu henkilöjunaliikenne on 
laskettu tunnin vuorovälillä aikajaksolla klo 6–24. Tämä tekee 
yksinään jo 36 pysähdystä/vrk Nuorikkalan asemalla. 
Suunnitelmassa on lisäksi laskettu n. 20 kaukojunan pysähdystä 
sekä tavarajunaliikenne. Tämä johtaa siihen, että ei voida ajatella, 
että kaukojunat tulisivat Turusta Nuorikkalaan ja seisoisivat 
Nuorikkalassa odotusajan. Käytännössä koko rata olisi tällöin 
varattuna. 
 
On tärkeää, että Raision vanha asema voisi toimia edelleen ainakin 
junien odotusaikaisena paikkana. 
 
Ratasuunnitelmavaiheessa on tutkittu kahta vaihtoehtoista 
turvalaiteratkaisua. Ratasuunnitelmaan on valittu vaihtoehto, joka 
mahdollistaa junan kulkusuunnan muutoksen Nuorikkalassa. Tämä 
edellyttää enemmän muutoksia nykyiseen turvalaitejärjestelmään.  
 
Ratasuunnitelmasta on rajattu pois turvalaiteratkaisu, jossa junat 
eivät olisi voineet Turun suunnalta saapuessaan vaihtaa 
kulkusuuntaa takaisin Turun suuntaan vaan niiden olisi pitänyt jatkaa 
pysähdyksen jälkeen kohti pohjoista nykyiselle asemalle. Pois rajattu 
vaihtoehto olisi vaatinut vähemmän muutoksia nykyiseen 
turvalaitejärjestelmään kuin suunnitelmaan valittu vaihtoehto. 
 
Suunnitelmassa esitetään siis, että Nuorikkalaa käytettäisiin 
kaukojunien pääteasemana siten, että junat vaihtavat kulkusuuntaa 
Nuorikkalassa ja seisovat linjaraiteella saapumisen ja lähdön välisen 
ajan. Näin ei voi olla. Asia tulee ratkaista ennen jatkokosuunnittelua. 
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Kaupunginhallitus § 108 14.04.2025 

 

 

Kaukojunien asiakaspalvelun pääteasema voi olla Nuorikkala, mutta 
teknisenä pääteasemana tulee olla Raision asema. Näin ollen ei ole 
myöskään tarpeen varustaa turvalaitejärjestelmää sitä varten, että 
säännöllisessä liikenteessä junat vaihtavat kulkusuuntaa 
Nuorikkalassa. Suunnitelmassa todetaan, että turvalaitemuutosten 
osuus on erittäin suuri osuus kokonaiskustannuksista. Muutos 
suunnitelmaan säästää myös kustannuksia huomattavasti. 
 
Seisottaminen Nuorikkalassa estää myös sen, että Helsingin ja 
Tampereen junat voisivat yhtäaikaisesti ajaa Nuorikkalaan. Senkin 
kannalta tarkoituksenmukaista on, että tekninen suunnanvaihto 
tapahtuu Raisiossa ja linjaraide on aina maksimaalisen ajan 
vapaana. 
 
Nuorikkalan ja Raision välimatka on noin 1,3 km. Raisiossa on tällä 
hetkellä 4 raidetta, joten Raision tulee toimia Nuorikkalaan 
liikennöivien junien seisotusliikennepaikkana, jossa junat vaihtavat 
kulkusuuntaa. 
 
Suunnitelman sivulla 7 sanotaan virheellisesti rataluokan olevan C1 
ja sallitun nopeuden 60 km/t. Rataluokan C1 tekninen nopeus on 60 
km/t tavaraliikenteelle. Henkilöjunille nopeus on tällä hetkellä yli 100 
km/t. 
 

Esittelijä: Kaupunginjohtaja Atso Vainio 
 

Päätösehdotus: Kaupunginhallitus päättää 
- ottaa lisäasian käsittelyyn ja  
- antaa edellä esitetyn lausunnon lausuntonaan Väylävirastolle 
koskien Raision uutta seisaketta. 
 

Päätös: Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
______ 
 
 
Liitteet 

23 Lausuntopyyntö sidosryhmille / Raision uusi seisake RaS 
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Muutoksenhakuohje koskee pykäliä: § 94, § 95, § 96, § 97, § 98, § 100, § 102, § 103, § 104, § 
106, § 107, § 108 

 

Muutoksenhakukielto 

Päätökseen, joka koskee vain asian valmistelua tai täytäntöönpanoa, ei saa kuntalain 136 
§:n mukaan hakea muutosta. 
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Muutoksenhakuohje koskee pykäliä: § 99, § 101, § 105 
 
OIKAISUVAATIMUSOHJE 
 

Tähän päätökseen tyytymätön voi tehdä kirjallisen oikaisuvaatimuksen. 
Päätökseen ei saa hakea muutosta valittamalla tuomioistuimeen. 

 
Oikaisuvaatimusoikeus 
 

Oikaisuvaatimuksen saa tehdä: 
 

• se, johon päätös on kohdistettu tai jonka oikeuteen, velvollisuuteen tai 
etuun päätös välittömästi vaikuttaa (asianosainen), sekä 

 
• kunnan jäsen. 

 
Oikaisuvaatimusaika 
 

Oikaisuvaatimus on tehtävä 14 päivän kuluessa päätöksen 
tiedoksisaannista. 
 
Asianosaisen katsotaan saaneen päätöksestä tiedon, jollei muuta näytetä, 
seitsemän päivän kuluttua kirjeen lähettämisestä. Käytettäessä tavallista 
sähköistä tiedoksiantoa asianosaisen katsotaan saaneen päätöksestä 
tiedon, jollei muuta näytetä, kolmantena päivänä viestin lähettämisestä.  
 
Kunnan jäsenen katsotaan saaneen päätöksestä tiedon seitsemän päivän 
kuluttua siitä, kun pöytäkirja on nähtävänä yleisessä tietoverkossa.  

 
Tiedoksisaantipäivää ei lueta oikaisuvaatimusaikaan. Jos 
oikaisuvaatimusajan viimeinen päivä on pyhäpäivä, itsenäisyyspäivä, 
vapunpäivä, joulu- tai juhannusaatto tai arkilauantai, saa 
oikaisuvaatimuksen tehdä ensimmäisenä arkipäivänä sen jälkeen. 
 

Oikaisuvaatimusviranomainen 
 

Oikaisuvaatimus tehdään Uudenkaupungin kaupunginhallitukselle. 
 
Oikaisuvaatimus on toimitettava Uudenkaupungin kaupungin kirjaamoon 
määräajan viimeisenä päivänä ennen kirjaamon aukioloajan päättymistä.  
 
Kirjaamon yhteystiedot: 
 
Osoite: Mörnenkatu 2, PL 20, 23501 Uusikaupunki 
Sähköpostiosoite: kirjaamo@uusikaupunki.fi 
Puhelinnumero: 02 845 151 (vaihde)  
Aukioloaika: ma-pe 9.00–12.00 ja 13.00–15.00 
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Oikaisuvaatimuksen sisältö 
 

Oikaisuvaatimus on tehtävä kirjallisesti. Myös sähköinen asiakirja täyttää 
vaatimuksen kirjallisesta muodosta. 

 
Oikaisuvaatimuksessa on ilmoitettava: 

 
• päätös, johon haetaan oikaisua 
• miten päätöstä halutaan oikaistavaksi 
• millä perusteella oikaisua vaaditaan. 

 
Oikaisuvaatimuksessa on lisäksi ilmoitettava tekijän nimi, kotikunta, 
postiosoite ja puhelinnumero.  
 
Jos oikaisuvaatimuspäätös voidaan antaa tiedoksi sähköisenä viestinä, 
yhteystietona pyydetään ilmoittamaan myös sähköpostiosoite. 
 
Jos oikaisuvaatimuksen tekijän puhevaltaa käyttää hänen laillinen 
edustajansa tai asiamiehensä tai jos oikaisuvaatimuksen laatijana on joku 
muu henkilö, oikaisuvaatimuksessa on ilmoitettava laatijan yhteystiedot. 

 
Oikaisuvaatimuksen käsittelyn maksullisuus 
 
  Oikaisuvaatimuksen käsittelystä ei peritä maksua. 

 
Pöytäkirja yleisesti nähtävänä 
 

Pöytäkirja on asetettu nähtäväksi yleiseen tietoverkkoon:  
 
Tiedoksianto asianosaisille 
 

Päätös on annettu tiedoksi asianosaiselle kirjeellä, joka on lähetetty:  
 
Päätös on annettu tiedoksi asianosaiselle sähköpostilla, joka on lähetetty: 


